
 
 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte i Gotlands distrikt av bygdegårdarna riksförbund den 13 mars 

2024 kl. 19.00 i Boge bygdegård.  

 

Närvarande: Ida Björkqvist, Björn Ahlsén, Åke Lindström, Christer Mårtensson, Göran 

Johansson, Ole Robertsson, och Bertil Hanell samt som adjungerade Bror Hansson och Mats 

Engström från valberedningen och Joakim Larsson, ordförande Boge byggnadsförening.  

 

Lämnat återbud: Clara Pettersson (sjukdom)  

 

Före mötets början berättade delar av styrelsen för Boge bygdegård om sin verksamhet och 

diskuterade olika aktuella frågor med styrelsen. Medverkande: Joakim Larsson, Claes 

Mühlenbock, Mikael Åslund och Eva Hanberg. 

 

 

- - - - -  

 

 

§97 Öppnande 

Ida öppnade mötet 

 

§98 Val av sekreterare 

Björn utsågs till mötessekreterare. 

 

§99 Minnesstund 

Vi avhöll en tyst minut till minne av Kristina Björkqvist. 

  

Bertil representerade bygdegårdsdistriktet på begravningen och tillsammans med 

Riksförbundet sände vi en penningsumma som minnesgåva till föreningen FUB 

Gotland. 

 

§100 Dagordning 

Den utsända dagordningen godkändes med ett tillägg från Åke under Övriga frågor. 

 

§101 Föregående protokoll  

Protokollet från 2024-02-13 gicks igenom och godkändes. 

 

§102 Remisser från Riksförbundet 

 Vi har erhållit två remisser från Riksförbundet, som ska besvaras senast den 20/4. Den 

ena handlar om förslag till förändrad beräkning av bygdegårdsföreningarnas 

medlemsavgift till Riksförbundet. Den andra handlar om förslag till ändringar i både 

distriktens som föreningarnas stadgar. 



 

 Vi beslutade att båda remisserna ska skickas ut till våra medlemsföreningar för att 

inhämta deras synpunkter. Remisserna är dock ställda till distriktet så det blir vår 

uppgift att sammanställa och bedöma våra medlemsföreningars synpunkter och sedan 

skicka in distriktets remissvar till Riksförbundet. Björn fick i uppdrag att snarast 

skicka ut remisserna till våra medlemsföreningar med uppgift att lämna synpunkter 

senast den 7/4. 

 

§103 Program och dagordning för årsstämman 

 Vi gick igenom det utsända förslaget till upplägg av årsstämman inkl mötesdagordning. 

Förslaget godkändes. 

 

§104 Valberedningens förslag 

 Valberedningen genom Bror Hansson och Mats Engström berättade att de har problem 

att hitta nya ledamöter efter de 2 ledamöter (Åke och Göran) som inte ställer upp för 

omval och för Kristina som har avlidit. Till dags dato har endast ett nytt namn kunnat 

föreslås. Två namn fattas, sålunda. Valberedningen arbetar dock vidare och ska bl.a. 

följa upp några namnförslag som lämnats av styrelsens ledamöter. 

 

 Bror informerade styrelsen att han och Mats inte ställer upp för omval till 

valberedningen. Valberedningen föreslår inga namn utan styrelsen behöver eftersöka två 

nya namn. Björn fick i uppdrag att tillfråga Åke Ekström och Eva Pettersson. 

 

§105 Genomgång av handlingar till årsstämman den 14 april 

 Förutom dagordning och dagens program och valberedningens förslag (se ovan) 

behöver vi färdigställa  

- Verksamhetsberättelse 2023  

- Ekonomiskt bokslut inkl revisionsberättelse för 2023  

- Verksamhetsplan och budget för 2024 

 

Mötet godkände utsända förslag till verksamhetsplan och ekonomiskt bokslut (resultat- 

och balansräkning) och, efter några smärre justeringar, även verksamhetsberättelse och 

budget för 2024. Revisionsberättelsen är klar.  

§106 Silvernålar 

Nya nomineringar har inkommit från Etelhems bygdegårdsförening. Mötet beslutade 

dock att kvarstå vid tidigare beslut, dvs att utdela silvernålar till Eva Pettersson och 

Gerhard Johansson. 

§107 Motioner 

Inga motioner har inkommit. 

108 Årets bygdegård 2024 

Enligt tidigare beslut ska Etelhems bygdegård tilldelas utmärkelsen. Bertil fick i 

uppdrag att beställa en plakett. 

  



§109 Avtackning 

Vid stämman ska avtackas 

-avgående styrelse- och valberedningsledamöter 

-årsmötespresidiet 

-årsstämmans värdförening Byggnadsföreningen Kamraterna, Othem 

 Ida fick i uppdrag att inhandla blommor till dessa, till Årets bygdegård och till 

Silvernålsmottagarna. 

§110 Utskick till stämmoombuden 

Samtliga möteshandlingar ska skickas ut till de av föreningarna valda stämmombuden 

senast 12 dagar för stämman. Björn fick i uppdrag att senast den 2 april ombesörja 

detta så snart ombudens namn har kunnat hämtas från Riksförbundet samt att lägga ut 

handlingarna på distriktets hemsida, så att de även kan laddas ned därifrån. 

§111 Distriktets hemsida 

Vår hemsida har varit dåligt uppdaterad. Björn har fått access och en utbildning av 

Riksförbundets kansli och har uppdaterat och omorganiserat sidan. Björn bad 

ledamöterna att besöka sidan och lämna eventuella synpunkter. 

§112 Övriga frågor 

- Leader Gutes årsstämma 21/3.  

Bertil utsågs att representera distriktet. Björn lämnar in den begärda fullmakten. 

- Ombud till Förbundsstämman i Mora 31/5-1/6.  

Enligt tidigare beslut utses Björn, Ole och Clara att representera distriktet. På 

förekommen anledning ska Björn fråga Clara om hon vill resa. 

- Webbinarium 

Björn informerad att riksförbundet arrangerar ett webbinarium om att söka bidrag den 

6/4. Den som önskar kan anmäla sig. 

- Ansökan driftsbidrag 

Björn fick i uppdrag att inlämna ansökan om driftsbidrag till Region Gotland senast 

den 31/3. 

- Nominera en eldsjäl 

Björn har tillfrågat Åke Ekström om han accepterar att bli nominerad och Åke har efter 

viss tvekan tackat ja. 

- Studieförbundets Vuxenskolans årsmöte 

Åke rapporterade att han deltagit och att han upplevde det som uppskattat att distriktet 

närvarade. 

-Stark socken 

Ole rapporterade att han deltagit i projektets första möte och fick mötets förtroende att 

representera distriktet vid kommande möten. 

  



§113 Nästa möte 

Nästa styrelsemöte blir med den nya styrelsen direkt efter stämman den 14 april. 

§114 Mötets avslutande 

Ida tackade Boge byggnadsförening för mackor och samtal och avslutade mötet. 

 

 

Vid pennan 

 

 

Björn Ahlsén 

 

 

 


